
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Östhammars Sport Klubb Sida 1 av 2 

Närvarande: 

Jessica Smedjegård, Conny Helén, Dan Wadell, Jenny Änggård 

Anna Molarin, Michael Åkman 

 

1. Mötet öppnas 
2. Fastställande av dagordning 
3. Föregående protokoll  

 
4. Ekonomi 

a. Ekonomirapport: Cafeterian har gått mycket bra i år. Inget 
annat att rapportera. 

b. Budget: Inget att rapportera. 
c. Sponsring: Åkman tar kontakt med Credentia om att gå in 

som sponsor.  
Han har även varit i kontakt med en firma som heter fairpay 
för att vägleda oss i hur vi kan arbeta med jämnställd 
sponsorfördelning mellan flickor/pojkar. Åkman fortsätter 
kontakten med dem för att se möjligheter för samarbete, 
kostnad och så vidare. 
Sh-bygg önskar få sin logga centrerad på matchkläder på 
damlagets och eventuellt på fler lag. Diskussion kring var 
placeringen på kläderna ska vara. 

5. Information 
a. Aktivitetskalender: Inget att rapportera. 
b. Söndagsmöte: Jenny och Conny var på senaste mötet, 

inget särskilt att rapportera. 
c. Huvudstyrelse: Finns en önskan att alla priser/pokaler 

skall flyttas hit till vår klubblokal. Vi anser att detta inte är 
möjligt.  

d. HÖFF: Vi önskar ett möte med Peter Andersen för att 
komma till beslut om äldsta pojklagets framtid. 
 
 

6. Fotbollsverksamheten 
a. Tränarträffar/Struktur: Conny har haft möte med alla 

tränare. Lite bekymmer med antal tränare på pojksidan. 
Flicklag -08,-09,-10- lagen har funderingar kring att dela på 
flickorna och pojkarna. Dan ser till att det blir en träff med 
P05, P04 och P03, för att diskutera nästa säsong. 

Fotbollssektion 

Östhammars Sport Klubb 
 

Sektionsmöte 24 oktober -17 

kl. 18.00 på IP 
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Conny och Jessica har haft möte med Damlaget, vi 
beslutar att starta ett B-lag till nästa säsong.  

b. Utbildning: Dan har inventerat och kör igång med 
ledarutbildningar i vår. Fortsättningsvis så ansvarar Dan 
även för domarutbildningarna. Micke hjälper Dan att lägga 
ut information om utbildningar till berörda via laget.se 

c. Material: Inget att rapportera.  
d. Konferensen 14/10: Jenny skriver ihop tankar och idéer 

från konferensen.  
 

7. Anläggningar 
a. Lägergården: Inget att rapportera. 
b. Cafeterian: Inredningsförslag från Helen Rengren. Beslut 

att köpa in alternativ ett 4 bord, 16 stapelbara stolar. Pris: 
18 400kr. Finns önskemål om att köpa in ett skötbord till 
cafeterian. Vi beslutar även att detta köps in. 

c. Fotbollsplaner/IP: Inget att rapportera.  
8. Övriga frågor 

9. Nästa möte 
Tisdag 28 November kl. 18.00 på IP 

 
  


